國立台灣科技大學 電子系/光電所 ____ 學年度第 ___ 學期 碩士學位考試時間暨口試委員推薦表
[bookmark: _GoBack]Taiwan Tech ECE / EOC                (A.D.Year Spring / Fall) Master's Academic Degree Examination Orals Recommend Application Form

指導教授Advising Professor(Fill in your advisor Prof.’s full name)：                       
	英文
審核
(產碩
免審)
	指導教授審核
Instruction eligibility 
	研究生
Student Information
	論文題目
Thesis title
(多位同學可以寫在同一張)
Fill in multiple students with the Same Committee
	口        試        委        員
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	口試日期時間
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Date & Time
	口試
地點
Orals
Place

	
	
	學號
Student I.D. No.
	姓  名
Student
Name
	
	姓名
Name
	職稱
Position Title
	校內/外
Faulty of Taiwan Tech
Yes/No
	服務單位
Service Institution and Department
	電 話/email
Contact No. and Email
	
	

	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	


請確認是否符合口試資格：英文審核-系辦廖翊如小姐、指導教授-系辦葉芝君小姐
英文學分審核僅外籍生(不包含陸生)、在職專班及產碩學生得以免修。申請截止日：上學期-1/31、下學期-7/31
Foreign Student: As you finish this form, come forward to department office to find Chih-Chun to check whether you’re eligible to take oral exam or not
Application submission deadline: Fall-1/31, Spring-7/31

指導教授簽名Advising Professor Signature：_____________
備註Remarks：
1.碩士學位考試委員三人至五人。Master's academic degree examination orals 3~5 persons
2.依八十七年十二月二十二日本校第一０八次教務會議決議：口試委員應具博士學位或相當助理教授資格，校內委員至少二位。
In accordance with Dec, 22, 1998 Taiwan Tech 108 educational administration meeting, all orals committee members should be owned the qualifications with Ph.D. degree or the certificate which is equal to the assistant professor, including 2 faculties of Taiwan Tech at least.
3.本表填妥後，請於口試日前至少七個工作天交至EE404黃雪芬小姐，俾便辦理相關作業。
Please submit to Hsueh-Fen Huang(4F-storehouse) at 7days before orals exam for the pre-work after you finish this form.
